
 

 

 

 

Een bewoner komt nog een keer  terug op de stookkosten 

 

Geachte heer, mevrouw,  

In de zomer editie van de krant was er een artikel door lezer Kamperveen over 

verketeling en de reactie van de woningbouw daarop. Ik wil daarop verder reageren, en 

de klacht van C. Kamperveen ondersteunen. 

 

In mijn geval moest ik ruim 400 euro extra bijbetalen voor gasgebruik. Dat is terwijl ik 

wel het maandelijkse voorschotbedrag verhoogd had op advies van Stadgenoot, zodat 

de totale kosten vroeger en nu gelijk zijn gebleven. Ik weet zeker dat ik de afgelopen 

periode veel minder gas heb gebruikt dan vroeger  de CV stond aan alleen een paar 

uurtjes s'avonds en in de weekends (19-20 graden). Daarnaast stond het uit gedurende 

(totaal) 4 weken vakantie in de winterperiode.Ik verwachtte dat ik geld terug zou 

krijgen van het energie bedrijf maar helaas... 

 

Ik ben benieuwd of er mensen zijn die (veel) voordeliger uit zijn nu dan vroeger. Dat 

zou wel het geval moeten zijn - totale kosten zouden gelijk moeten blijven. Ik kan me 

dat echter niet voorstellen. De vraag is: kan het niet zo zijn dat de totale kosten van 

individuele CV's toch veel hoger zijn dan de kosten van 1 centraal installatie (dus 

precies tegenovergestelde wat de woningbouw heeft eerder vermeld)? Ik denk dat de 

Holendrechter naar ervaringen van de bewoners moet vragen en onderzoek opstarten 

over de CV kosten. 

Mvg, V. Kolotovkin 

 


